



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

**JUNIOR NATIONAL CHAMPIONSHIPS A SUCCESSFUL RETURN TO SPORT
LES CHAMPIONNATS CANADIENS JUNIORS MARQUENT UN RETOUR RÉUSSI
AU RACQUETBALL**

**Championships wrap up in Burlington
Les Championnats viennent de prendre fin à Burlington**



Photo credit: Racquetball Canada

WINNIPEG, OCTOBER 19, 2021 - Racquetball Canada's Junior National Championships provided a positive return to sport for Canadian junior athletes. The tournament which ran October 16 to 17 was held at Cedar Springs Health, Racquet and Sportclub in Burlington and was hosted by Racquetball Ontario. Athletes attended from Alberta, Manitoba, Ontario and Québec.

The championships were the first major event for junior age athletes held in over two years and also marked the first time back competing for many of those attending.

"I'd like to congratulate Racquetball Canada's juniors, parents and coaches on a successful return to competition," said Jen Saunders, Racquetball Canada's High Performance Director. "The level of play, sportsmanship and energy displayed on the courts all weekend is to be commended. A special congratulations to our new national champions and the athletes who have qualified for our Junior National Team. A heartfelt thank you also goes out to Racquetball Ontario, Cedar Springs and all the volunteers who made the tournament so successful and fun!"

New national champions were crowned in all events which included 14 & U, 16 & U, 18 & U boys and girls singles and

14 & U boys doubles.

Juliette Parent of Saint-Jacques Sainte-Jacques (Québec) and Nathan Jauvin of Terrebonne (Québec) were the winners in the 18 & U singles events.

Christian Pocsai of New Hamburg (Ontario) and Tamara Wilsam of Repentigny (Québec) were the winners in the 16 & U singles events.

Chloe Jauvin of Terrebonne (Québec) and Asher Pocsai of New Hamburg (Ontario) won the 14 & U Singles events. Pocsai and partner Raphael Guillemette of Sainte-Antoine-sur-Richelieu (Québec) were the Boys 14 & U double winners.

Juliette Parent was the recipient of the Heather Stupp Award and Christian Pocsai was awarded the Sherman Greenfeld Award. These two awards are given to the female and male athletes who exemplify excellence and good sportsmanship on and off the court. The awards are named in honour of two of Canada's great racquetball athletes who are both inducted in the Racquetball Canada Hall of Fame.

The championships were an important event in restarting the sport and helping the athletes return to training and competition. In addition to the normal competitive events, a number of athlete development activities were offered in conjunction with the tournament.

Racquetball Canada will officially announce the Junior National Team in the coming days.

[Click here](#) for the link to the tournament draw and results.

Podium Results - 2021 Junior National Championships

18 & U Girls Singles

1. Juliette Parent, Saint-Jacques, QC;
2. Zoé Chopchik, Leamington, ON.

18 & U Boys Singles

1. Nathan Jauvin, Terrebonne, QC;
2. Naman Gauri, Calgary AB.

16 & U Girl's Singles

1. Tamara Wilsam, Repentigny, QC;
2. Ofelia Wilsam, Repentigny, QC.

16 & U Boy's Singles

1. Christian Pocsai, New Hamburg, ON;
2. Matthew Hudson, Burlington, ON.

14 & U Girl's Singles

1. Chloé Jauvin, Terrebonne, QC;
2. Alaya Buller, Grande Prairie, AB;
3. Lelahni Buller, Grande Prairie, AB.

14 & U Boy's Singles

1. Asher Pocsai, New Hamburg, ON;
2. Raphael Guillemette, Sainte-Antoine-sur-Richelieu, QC;
3. Leyton Gouldie, Brandon, MB.

14 & U Boy's Doubles

1. Raphael Guillemette (Sainte-Antoine-sur-Richelieu, QC) / Asher Pocsai (New Hamburg, ON);
2. Layton Gouldie / Chase Holowachuk (Brandon, MB)
3. Evan Aiello (Burlington, ON) / Landon Verall (Grimsby, ON)

WINNIPEG, 19 OCTOBRE 2021 - Les Championnats nationaux juniors de Racquetball Canada ont permis un retour au sport positif pour les athlètes juniors canadiens. Le tournoi, qui s'est déroulé les 16 et 17 octobre, qui a eu lieu au *Cedar Springs Health, Sport and Racquet Club* de Burlington, était organisé par Racquetball Ontario. Des athlètes de l'Alberta, du Manitoba, de l'Ontario et du Québec y ont participé.

Ces Championnats étaient le premier événement majeur pour les athlètes d'âge junior depuis plus de deux ans et ils marquaient également le retour à la compétition pour plusieurs des participants.

«J'aimerais féliciter les juniors, les parents et les entraîneurs de Racquetball Canada pour leur retour réussi à la compétition», a déclaré Jen Saunders, directrice de la haute performance de Racquetball Canada, qui ajoute : «Le niveau de jeu, l'esprit sportif et l'énergie déployés sur les terrains tout au long de la fin de semaine méritent d'être salués. Des félicitations spéciales à nos nouveaux champions canadiens et aux athlètes qui se sont qualifiés pour notre équipe nationale junior. Un grand merci également à Racquetball Ontario, à Cedar Springs et à tous les bénévoles qui ont fait de ce tournoi un succès et surtout un plaisir!»

De nouveaux champions canadiens ont été couronnés dans toutes les épreuves qui comprenaient les simples garçons et filles 14 ans et moins, 16 ans et moins et 18 ans et moins, ainsi que les doubles garçons 14 ans et moins.

Juliette Parent, de Saint-Jacques (Québec), et Nathan Jauvin, de Terrebonne (Québec), ont remporté les épreuves de simple chez les 18 ans et moins.

Christian Pocsai de New Hamburg (Québec) et Tamara Wilsam de Repentigny, (Québec) ont été les gagnants dans les épreuves de simple chez les 16 ans et moins.

Chloe Jauvin, de Terrebonne (Québec), et Asher Pocsai, de New Hamburg (Ontario), ont remporté les épreuves de simple de la catégorie 14 ans et moins. Pocsai et son partenaire Raphael Guillemette, de Sainte-Antoine-sur-Richelieu (Québec), ont remporté le double des garçons de cette même catégorie.

Juliette Parent a reçu le prix Heather Stupp et Christian Pocsai a reçu le prix Sherman Greenfeld. Ces deux prix sont décernés aux athlètes féminins et masculins qui font preuve d'excellence et d'esprit sportif sur le terrain et en dehors.

Les prix sont nommés en l'honneur de deux des grands athlètes canadiens de racquetball qui sont tous deux intronisés au Temple de la renommée de Racquetball Canada.

Les Championnats ont constitué une étape importante pour relancer le racquetball et aider les athlètes à reprendre l'entraînement et la compétition. En plus des épreuves normales de compétition, un certain nombre d'activités de développement des athlètes ont été offertes en conjonction avec le tournoi.

Racquetball Canada annoncera officiellement la composition de l'équipe nationale junior dans les prochains jours.

[Cliquez ici](#) pour accéder aux tirages au sort et aux résultats du tournoi.

Composition des podiums - Championnats canadiens juniors de 2021

Podium Results - 2021 Junior National Championships

Simple filles 18 ans et mois

1. Juliette Parent, Saint-Jacques, QC;
2. Zoé Chopchik, Leamington, ON.

Simple Garçon 18 ans et mois

1. Nathan Jauvin, Terrebonne, QC;
2. Naman Gauri, Calgary AB.

Simple filles 16 ans et mois

1. Tamara Wilscam, Repentigny, QC;
2. Ofelia Wilscam, Repentigny, QC.

Simple garçons 16 ans et mois

1. Christian Pocsai, New Hamburg, ON;
2. Matthew Hudson, Burlington, ON.

Simple filles 14 ans et mois

1. Chloé Jauvin, Terrebonne, QC;
2. Alaya Buller, Grande Prairie, AB;
3. Lelahni Buller, Grande Prairie, AB.

Simple garçons 14 ans et mois

1. Asher Pocsai, New Hamburg, ON;
2. Raphael Guillemette, Sainte-Antoine-sur-Richelieu, QC;
3. Leyton Gouldie, Brandon, MB.

Doubles garçons 14 ans et mois

1. Raphael Guillemette (Sainte-Antoine-sur-Richelieu, QC) / Asher Pocsai (New Hamburg, ON);
2. Layton Gouldie / Chase Holowachuk (Brandon, MB)
3. Evan Aiello (Burlington, ON) / Landon Verall (Grimsby, ON)

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director / Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

FOLLOW US



Join! Rejoindre!